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Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 

Komisja Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji 

 

Protokół nr 5/2025 

z posiedzenia Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji 

w dniu 19 marca 2025 r. 

 

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Kuźni Raciborskiej 

Obrady rozpoczęto o godzinie 14:00, a zakończono o godzinie 14.30 tego samego dnia. 

Przewodniczył Patryk Konieczny – Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Sportu 

 i Rekreacji. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków komisji: 

Obecni: 

1. Urszula Choroba 

2. Kacper Cichocki 

3. Michał Grzesik 

4. Patryk Konieczny 

5. Mateusz Kot 

6. Mateusz Procek 

7. Maria Wyszomierska 

8. Dominik Zawada 

 

Lista gości na posiedzeniu 

radna Sylwia Brzezicka-Tesarczyk 

radny Tomasz Sokołowski 

Zastępca Burmistrza Miasta – Sabina Chroboczek-Wierzchowska 

Sekretarz – Bartłomiej Adamski 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Miejski Klub Sportowy 

2. Przyjęcie protokołu nr 4/2025 

3. Sprawy bieżące. 

Do porządku nie wniesiono uwag, w związku z czym Przewodniczący przystąpił do jego realizacji. 
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Ad. 1. Miejski Klub Sportowy 

Przewodniczący przypomniał, że na poprzednim posiedzeniu dyskutowano na temat możliwości 

pozyskania trenerów spośród nauczycieli w-f w szkołach. Komisja nie otrzymała na ten temat 

informacji. Przewodniczący zapytał pozostałych członków komisji, czy zasięgali informacji  

w swoich kręgach. Radna Brzezicka-Tesarczyk zapytała, dlaczego determinantem powstania 

klubu mają być trenerzy a nie środki na jego funkcjonowanie. 

Zdecydowano przesunąć dyskusję w tym temacie na kolejne posiedzenie. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu nr 4/2025. 

Uwag do protokołu nie wniesiono. Protokół przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 3. Sprawy bieżące. 

Radna Urszula Choroba zaproponowała, aby zająć się zakresem działalności MOKSiR,  

z podziałem na poszczególne miejscowości. Komisja w związku z tym złożyła wniosek  

o przygotowanie danych w tym zakresie: 

- przedstawić raport z działalności MOKSR prowadzonej na terenie gminy, z podziałem na 

poszczególne sołectwa oraz w mieście. 

Ponadto Komisja zwraca się z pytaniem, czy w związku ze zmianą zakresu obowiązków Dyrektora 

MOKSiR (odeszły kwestie administrowania halami sportowymi oraz trwają prace nad 

przekazaniem wiaty biesiadnej w Rudach) – nastąpiły zmiany w warunkach finansowych 

Dyrektora? 

Pani Burmistrz Sabina Chroboczek-Wierzchowska poinformowała, że w związku z ogłoszonym 

konkursem na stanowisko Dyrektora Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji wpłynęła 1 

oferta. Konkurs ogłoszono, w związku z kończącą się kadencją obecnej Pani Dyrektor. W 

przyszłym tygodniu odbędzie się rozmowa z kandydatką oraz że będzie członkiem komisji 

konkursowej. Komisja zasugerowała, aby w trakcie przeprowadzanej rozmowy zadać pytania o 

wizje rozwoju, ofertę kulturalną na poszczególne sołectwa. Radna Urszula Choroba zwróciła 

uwagę, że imprezy o charakterze ogólnogminnym również mogą odbywać się poza Kuźnią 

Raciborską. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy były ogłoszenia na innych portalach? 

Sekretarz, Pan Bartłomiej Adamski odpowiedział, że zgodnie z obowiązującymi normami 

prawnymi, publikuje się tego typu informacje na stronie BIP Urzędu Miejskiego. 
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Radna Choroba zwróciła uwagę, że publikacja ogłoszenia na portalach typu Linkedin pozwoliłaby 

wieść o konkursie rozpowszechnić szerzej i być może wybrać kandydata najlepszego spośród 

wielu.  

W dalszej części dyskusji radni podawali rekomendowane tematy na rozmowę konkursową: 

- jakie wizje zmian w funkcjonowaniu świetlic wiejskich, 

- funkcjonowanie ośrodka WODNIK w systemie całorocznym. 

 

Radny Mateusz Kot zaproponował, aby zapoznać się na jednym z kolejnych posiedzeń z pracą 

placówki wsparcia TRAMPOLINA. Komisja zaaprobowała propozycję radnego.  

 

Pani Burmistrz Sabina Chroboczek-Wierzchowska poinformowała, że Śląski Inkubator 

Przedsiębiorczości poszukuje siedziby w Kuźni Raciborskiej. Zaproponowano pomieszczenie, z 

którego korzysta UTW. W ramach niekolizyjnego funkcjonowania – UTW zajmuje pomieszczenie 

w godzinach popołudniowych, ŚIP mógłby korzystać w godzinach porannych. 

 

Radna Urszula Choroba zapytała, na jakim etapie jest sprawa lokalu dla Koła Gospodyń z Rud. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że sprawa jest w toku. 

 

Radna Urszula Choroba zaproponowała zaprosić na jedno z kolejnych posiedzeń Dyrektora 

Gminnego Ośrodka Turystyki i Promocji w Rudach w celu zapoznania się z pracą jednostki. 

Komisja zaaprobowała. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. Przewodniczący podziękował wszystkim za udział i zamknął 

posiedzenie. 

      Przewodniczący Komisji 

 

           Patryk Konieczny 

 

     Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 

Przygotowaał: Ilona Burgieł 


